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OBČINA ŠENČUR     

Kranjska 11, 4208   

Šenčur   

tel. 04 – 2519-100   

e-mail:obcina@sencur.si    

url:www.sencur.si            tč.2        

  

    

Številka: 032-00024-2018/010    

Datum: 14.11.2019       

     

     

Z A P I S N I K     

     

     

10. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur, ki je potekala v sredo, 13.11.2019, v sejni sobi 

Občine Šenčur, Kranjska c. 2, Šenčur, s pričetkom ob 16.00 uri.     

     

PRISOTNI: Slavka Weisseisen, Simon Kuhar, Andreja Pintar, Vanja Umnik, Urška Dolinar, Valerij 

Grašič, Tadej Belehar, Franci Podjed, Matej Knific, David Štrajhar, Živa Mali, Petar Potkonjak, 

Nuša Bašelj Jagodic, Marjan Kristanc, Aleš Perič Močnik in Domen Kern   

        

OPRAVIČENO ODSOTNI: Sebastian Mohar 

    

OSTALI PRISOTNI: župan Ciril Kozjek, tajnik občine Marija Cankar, poslovna sekretarka 

Damjana Kastelic, strokovni sodelavci Občine Aleš Puhar, Vesna Bolka in Marija Trelc, Slavi 

Bučan - R  Kranj in Danica Zavrl - Žlebir – Gorenjski glas  

           

DNEVNI RED:    

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 9. redne seje občinskega sveta   
3. Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Sveta zavoda OŠ Šenčur 
4. Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika Občine Šenčur kot predstavnika javnosti v  

senat za reševanje pritožb zoper delo policistov 

5. Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šenčur v letu 2020 (prva obravnava) 
6. Predlog Odloka o proračunu Občine Šenčur za leto 2020 (prva obravnava) 
7. Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šenčur v letu 2021 (prva obravnava) 
8. Predlog Odloka o proračunu Občine Šenčur za leto 2021  (prva obravnava) 
9. Predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini Šenčur (prva 

obravnava)  
10. Informacija o tekočih aktivnostih v občini  
11. Pobude in vprašanja 
12. Razno 
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Ad.1    

     

Sejo je vodil župan Ciril Kozjek, ki je vse svetnike ter ostale navzoče lepo pozdravil in po 

ugotovitvi sklepčnosti (prisotnih 15 svetnikov od 17-ih) pričel z delom.     

     

Župan je predlagani dnevni red dal v razpravo, v kateri o dnevnem redu svetniku niso 

razpravljali, zato je v sprejem predlagal sledeč 

     

SKLEP:      

     

Potrdi se predlagani dnevni red 10. redne seje občinskega sveta Občine Šenčur. 

 

Glasovalo je 15 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.      

     

     

Ad.2 

      

Na priloženi zapisnik 9. redne seje ni bilo pripomb, zato je župan predlagal da svetniki 

sprejmejo naslednji  

   

SKLEP:     

     

Potrdi se zapisnik 9. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur. 

    

Glasovalo je 15 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet. 

 

 

Ad.3 

 

Predsednik KMVI, g. Simon Kuhar je člana komisije seznanil, da so v predpisanem roku, na 
podlagi poziva za posredovanje predlogov za izvolitev predstavnikov ustanovitelja v Svet 
zavoda Osnovne šole Šenčur, na občinsko upravo prispeli 3 predlogi, in sicer: 
 

- Ga. Veronika Jamšek, roj. 2. 4. 1973 v Kranju, VMS – patronažna medicinska sestra, 
stanujoča Olševek 30/B, 4205 Preddvor. 
 

Predlagatelj:  
 

OO SLS Šenčur. 
 

Obrazložitev kandidature: 
 

V svetu šole sem bila že dva mandata, prej pa že nekaj let v svetu staršev. Sem zaposlena v ZD 
Kranj kot patronažna sestra na območju Občine Šenčur. Doma pa sem žena in mati šestih sinov. 
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- G. David Štrajhar, roj. 22. 11. 1980 v Kranju, diplomirani upravni organizator, stanujoč 
Pipanova cesta 126, 4208 Šenčur 

 
Predlagatelj: 
 
Lista ViD – Lista volje in dejanj. 
 
Obrazložitev kandidature: 
Član Sveta zavoda Osnovne šole Šenčur v mandatnem obdobju 2016 – 2019. Občinski svetnik 
in oče dveh otrok. 
 

- Ga. Tatjana Kristanc, roj. 21. 6. 1969 v Kranju, uni. dipl. sociologinja in ekonomistka, 
stanujoča Vogljanska cesta 28, 4208 Šenčur  

 
Predlagatelj: 
 
OO SDS Šenčur. 
 
Obrazložitev kandidature: 

• Poznavanje delovanja javnega zavoda, 

• dolgoletne delovne izkušnje z delom v javnem zavodu, 

• dobro poznavanje sistema dela v javnih zavodih, 

• delovne izkušnje iz področja ekonomije in poslovanja v javnih zavodih, 

• izkušnje z delovanjem v nadzornem odboru (v prejšnjih mandatih članica NO Občine 
Šenčur). 

 
Predsedujoči je članoma komisije predlagal, da se glasuje o posameznem kandidatu, in ne o 
vseh treh kandidatih naenkrat. Predlog je bil sprejet. 
Izid glasovanja: 
 
Ga. Veronika Jamšek     ZA (3)      PROTI (0) 
 
G. David Štrajhar            ZA (3)      PROTI (0) 
 
Ga. Tatjana Kristanc      ZA (2)       PROTI (0)    
(član komisije, g. Marjan Kristanc, se je izločil iz glasovanja) 
 
Na podlagi izida glasovanja komisija predlaga občinskemu svetu, da sprejme naslednji sklep: 
 
Za predstavnike ustanovitelja se v Svet javnega zavoda Osnovne šole Šenčur predlaga ga. 
Veronika Jamšek, g. David Štrajhar in g. Tatjana Kristanc. 
 
Svetniki o predlaganih kandidatih niso razpravljali zato je župan v potrditev predlagal naslednji  
 
 
 
SKLEP:  
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Za predstavnike ustanovitelja se v Svet javnega zavoda Osnovne šole Šenčur imenujejo ga. 
Veronika Jamšek, g. David Štrajhar in g. Tatjana Kristanc. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnikov. ZA je glasovalo 14 svetnikov, 2 svetnika nista glasovala. Sklep 
je bil sprejet.  
 
 

Ad.4 
 

Predsednik KMVI g. Simon Kuhar je člana komisije seznanil, da sta v predpisanem roku, na 
podlagi poziva za posredovanje predlogov za izvolitev predstavnika Občine Šenčur kot 
predstavnika javnosti v Senatu za razreševanje pritožb zoper delo policistov, na občinsko 
upravo prispela 2 predloga, in sicer: 
 

- Ga. Andreja Pintar, roj. 14. 10. 1968 v Kranju, aranžerski tehnik, stanujoča Mlakarjeva 
ulica 9/A, 4208 Šenčur. 
 

Predlagatelj:  
 

OO SDS Šenčur. 
 

Obrazložitev kandidature: 

• Članica v poroti na okrajnem sodišču Kranj, 

• nekaznovanost, 

• osebnostno primerna, 

• v lokalnem okolju poznana kot odgovorna in pravična oseba. 
 

- G. Stanislav Inkret, roj. 20. 11. 1941 v Celju, polkovnik bivše JLA, stanujoč Sajovčevo 
naselje 3, 4208 Šenčur 

 
Predlagatelj: 
 
OO SD Šenčur. 
Obrazložitev kandidature: 
Po končani službi v JLA se ja zaposlil kot strokovni sekretar na zvezi združenj šoferjev in 
avtomehanikov Slovenije. Svoje delo je opravljal na zadovoljstvo vsega članstva združenj v 
Sloveniji. Sedaj je v pokoju in je aktiven član v Zvezi združenj borcev za vrednote NOB Občine 
Šenčur. 
 
Komisija je na osnovi prispelih predlogov in krajše razprave glasovala o posameznem 
kandidatu: 
 
Ga. Andreja Pintar   ZA (3)  PROTI (0) 
G. Stanislav Inkret   ZA (0)  PROTI (3) 

 
Za predstavnico Občine Šenčur kot predstavnico javnosti v Senatu za razreševanje pritožb 
zoper delo policistov je bila soglasno izvoljena ga. Andreja Pintar. 
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Komisija predlaga občinskemu svetu da sprejme naslednji sklep: 
Za predstavnico Občine Šenčur kot predstavnico javnosti v Senatu za razreševanje pritožb 
zoper delo policistov se predlaga ga. Andreja Pintar. 
 
Svetniki o predlagani kandidatki niso razpravljali, zato je župan v potrditev predlagal sledeč 
 
SKLEP: 
 
Za predstavnico Občine Šenčur kot predstavnico javnosti v Senatu za razreševanje pritožb 
zoper delo policistov se imenuje ga. Andreja Pintar. 
 
Glasovalo je 16 svetnikov. ZA je glasovalo 15 svetnikov, 1 svetnik je glasoval PROTI. Sklep je 
bil sprejet.  
 
 

Ad.5 
 

Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šenčur v letu 2020 -1. obravnava je obrazložil 
strokovni sodelavec Občine, g. Kavčič in povedal, da Načrt ravnanja za leto 2020 delno temelji 
tudi na Načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šenčur za leto 2019, saj kar nekaj 
postopkov nismo izpeljali do konca. 
Kupovali bomo nepremičnine, ki jih potrebujemo za izvedbo investicij oziroma na katerih je že 
zgrajena infrastruktura ter nepremičnine, ki se bodo pojavile na trgu in za katere bomo ocenili, 
da so pomembne za razvoj občine. 
Predmet prodaje bodo stavbna in kmetijska zemljišča na območju občine, ki jih ne 
potrebujemo za opravljanje svojih nalog. Prodajali bomo tudi manjše nepremičnine, ki 
funkcionalno sodijo k sosednjim nepremičninam. Poskušali bomo prodati nepremičnine na 
območju »Deteljice«, saj je bil izkazan interes za nakup. 
Kupovali bomo nepremičnine, ki jih potrebujemo za izvedbo investicij oziroma na katerih je že 
zgrajena infrastruktura ter nepremičnine, ki se bodo pojavile na trgu in za katere bomo ocenili, 
da so pomembne za razvoj občine. 
Občina Šenčur v letu 2020 ne predvideva razpolaganja s premičnim premoženjem v posamični 
vrednosti nad 10.000 EUR. 
Občina Šenčur v letu 2020 ne predvideva pridobivanja premičnega premoženja v posamični 
vrednosti nad 10.000 EUR. 
 
Glede na navedeno Občinskemu svetu Občine Šenčur predlagamo, da Načrt ravnanja s 
stvarnim premoženjem Občine Šenčur v letu 2020 obravnava in ga v predlagani vsebini 
sprejme. 
 
V razpravi o načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2020 so sodelovali svetniki 
Štrajhar, Umnik, Belehar, Grašič in Kern. Po končani razpravi je župan v potrditev predlagal 
naslednji   
SKLEP: 
 
Sprejme se Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šenčur v letu 2020. 
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Glasovalo je 16 svetnikov. ZA je glasovalo 15 svetnikov, 1 svetnik je glasoval PROTI. Načrt je 
bil sprejet.  
 
 

Ad.6 
 
Prvo branje Odloka o proračunu Občine Šenčur za leto 2020 je obrazložila računovodkinja 
Občine ga. Trelc in povedala, da je splošni del proračuna sestavljen v skladu z določili Zakona 
o javnih financah (v nadaljevanju ZJF). Ta v svojem 10. členu določa, da splošni del sestavljajo 
skupna bilanca prihodkov in odhodkov, račun finančnih terjatev in naložb ter račun 
financiranja.   
Pri pripravi proračuna za leto 2020 je bila upoštevana povprečnina v višini 589,11 EUR in za 
leto 2021 upoštevanja povprečnina v višini 588,30 EUR, ki je predlagana v predlogu zakona, ki 
ureja izvrševanje proračuna države za leti 2020 in 2021 (ZIPRS2021).  
V bilanci prihodkov in odhodkov načrtujemo za leto 2020 13.843.167 EUR javno finančnih 
prihodkov. V primerjavi z realizacijo za leto 2018 so se prihodki zvišali za 79,31%, ter v 
primerjavi za oceno realizacije za leto 2019, so se prihodki zvišali za 67,00%. Povečanje 
prihodkov načrtujemo predvsem na nedavčnih prihodkih in na vseh skupinah prihodkov 
(davčni, nedavčni, kapitalni in transferni prihodki). 
V bilanci prihodkov in odhodkov za leto 2020 načrtujemo 14.391.037 EUR odhodkov. V 
primerjavi z realizacijo odhodkov za leto 2018 so se odhodki zvišali za 57,77%, v primerjavi z 
oceno realizacije proračuna v letu 2019, pa so se odhodki zvišali za 45,88%. Odhodki so se 
zaradi večjih investicij, ki jih planiramo v letu 2020 povečali. 
Predlog Odloka o proračunu občine Šenčur za leto 2020 bomo dali v 30 dnevno javno razpravo 
in v tem času lahko vsi zainteresirani vpogledajo v predlog proračuna in županu posredujejo 
svoje predloge in pripombe v pisni obliki do 13.12.2019. 
Podrobnejšo obrazložitev na področju gradenj je podal strokovni sodelavec Občine g. Puhar.  
 
Besedilo odloka proračuna je dal župan v razpravo. Razvila se je obsežnejša razprava, v kateri 
so sodelovali svetniki in svetnice g. Kristanc, g.Kuhar, g. Štrajhar, g. Potkonjak, g. Perič 
Močnik, g. Belehar, ga. Dolinar, ga. Umnik, g. Grašič in g. Knific. 
Posredovali so naslednje predloge in pripombe:  
▪ G. Kristanc je predlagal, da bi svetniki besedilo proračuna (1.in 2. obravnava), zaradi lažjega 

branja, dobili v papirni obliki. 
▪ G. Kuhar je predlagal, da se iz postavke 0106- financiranje svetniških skupin in neodvisnih 

svetnikov odvzame 400,00 EUR na svetniško skupino in se sredstva namenijo za nakup 
računalnikov za svetnike. 

▪ G. Štrajhar je predlagal sledeče: 
- Občinska uprava naj preveri 26. člen Zakona o financiranju političnih strank o morebitnem  
možnem financiranju nestrankarskih list.  
-  Povečanje postavke 1424-Pustovanje iz 7.700 na 18.000 EUR, sredstva naj se odvzamejo 
pri nasipanju cest.  

▪ Tudi g. Potkonjak je predlagal gradivo proračuna v pisni obliki in vsaj 14 dni pred pričetkom 
seje.  

▪ Pisni predlogi g. Grašiča:  
 
Predlogi za vključevanje postavk v proračun: 

1. Dom starostnikov 
Potrebno je zagotoviti sredstva za prvi korak, korak za korakom, za gradnjo doma starostnikov. 
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Tu nas prehitevajo sosednje občine. Na državni ravni se marsikatera stranka zavzema za to. 
Staranje prebivalstva in skrb za starejše je potrebno primerno urediti. V Kranju je pomanjkanje 
postelj. Veliko naših prebivalcev in svojcev nima možnosti imeti svojce v domači občini. 

2. Črpanje EU sredstev 
Na črpanju sredstev smo zelo slabi, to je potrebno povečati. 
Po dostopnih podatkih, je naša občina črpala cca 86 € na prebivalca, druge okoliške v povprečju 
preko 400 € na prebivalca, najboljše celo okoli 900 e na prebivalca. Ti podatki veljajo za leta 
2015-2017. 
Potrebujemo ali novo zaposlenega, ki se bo ukvarjal s tem ali pa da določena sredstva 
namenimo za zunanje izvajalce, ki se bodo ukvarjali s tem. 

3. Miklavževanje 
Menim, da je potrebno ohranjati našo kulturno dediščino in našo tradicijo. Predlagam, da se 
Miklavževanje finančno podpre kot v preteklih letih. 

4. Znamenje v Srednji vasi (kužno znamenje) 
5. Asfaltiranje stranske ceste v Srednji vasi 
6. Izgradnja pločnika in kolesarske steze od rondoja "sv. Jurija" do Hofra oz poslovne cone  

Omenjeni del še nima pločnika, ki bi bil za pešce in kolesarje, je pa  to nujno 

potrebno. 
7. Izgradnja kolesarske steze od Šenčurja do letališča Brnik. Omenjeni del je zelo potreben 

kolesarske steze. To je potrebno urediti že sedaj. 
8. Obnova fasade na cerkvi v Vogljah. 

9. Rezervacija za nakup zgradbe od KZ v centru Šenčurja 
V vsakem primeru je potrebno rezervirati sredstva za nakup stavbe KZ v centru 
Šenčurja v ustreznem obsegu, tudi če bo kasneje občina izposlovala ugodnejšo 
ceno. 

10. Fond za nakup nepremičnin v centru Šenčurja 
Menimo, da je potrebno vzpostaviti poseben fond za nakup zemljišč in 
nepremičnin v centru Šenčurja. Občina bo lahko uporabila predkupno pravico in 
nepremičnine in zemljišča lahko uporabila za namene občine in občanov.  
S tem se bo center Šenčurja lahko dolgoročno razvijal, tudi dolgoročno.  

11. Otroški, mladinski in družinski center in igrala 
V občini nimamo centralnega igrišča za otroke, družine in mlade, kot imajo 

nekatere sosednje občine. 

Predlagamo ustrezna sredstva za igrala, ter druge pripomočke. 
12. Podpora GRS 

Prejšnja leta naša občina ni podpirala GRS. Smo praktično edina občina ki te 

dejavnosti ne podpiramo. Predlagam, podporo vsaj 1.000 € za namene GRS Kranj. 

13. Podnebne spremembe 
V prejšnjem sklicu občinskega sveta smo svetniki podprli sklep o pristopu k podnebnim 
spremembam, kar je storila velika večina občin. Potrebno je narediti konkretne korake 
naprej.  
Predlagamo, da se določena sredstva nameni za te namene, kot so uporaba 
obnovljivih virov za kurjavo, elektriko, sončni paneli, baterije,….  
 

Po obširni daljši razpravi je župan povedal, da se bo predloge in pripombe po smiselnosti 
in zmožnosti poskušalo upoštevati pri pripravi predloga proračuna za drugo branje, nato 
pa v potrditev predlagal naslednja  
 
DVA SKLEPA: 
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1. Sprejme se predlog Odloka o proračunu občine Šenčur za leto 2020 – prva 

    obravnava, s priloženimi prilogami. 

 

Glasovalo je 14 svetnikov. ZA je glasovalo 12 svetnikov. 2 svetnika sta glasovala PROTI. 

Sklep JE BIL sprejet. 

 

2. Predlog odloka o proračunu občine Šenčur za leto 2020 se daje v 30 dnevno javno 

     razpravo, ki začne teči s 13.11.2019 in traja do vključno 13.12.2019. 

 

Glasovalo je 13 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  

 

 

Ad.7 

 

Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šenčur v letu 2021-prva obravnava je 

obrazložil strokovni sodelavec Občine, g. Kavčič. 

Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šenčur za leto 2021 (v nadaljevanju: načrt) bo 

podlaga za kakršnokoli ravnanje s stvarnim premoženjem, ki ga občina ne potrebuje ali pa ga 

bo potrebovala za izvrševanje svojih nalog v letu 2021. Načrt sprejme občinski svet na predlog 

župana, praviloma skupaj s predlogom proračuna.  

Načrt ravnanja za leto 2021 temelji na Načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šenčur 
za leto 2020, saj se pričakuje, da vseh postopkov ne bomo morali izpeljati do konca.  
Občina Šenčur v letu 2021 ne predvideva razpolaganja s premičnim premoženjem v posamični 
vrednosti nad 10.000 EUR. 
Občina Šenčur v letu 2021 ne predvideva pridobivanja premičnega premoženja v posamični 
vrednosti nad 10.000 EUR. 
Višina prihodkov iz naslova razpolaganj z nepremičnim premoženjem za leto 2021 znaša 
120.000,00 EUR. Končna višina kupnin bo odvisna od določitve ocenjene vrednosti, 
zainteresiranosti za nakup posamezne nepremičnine in tržnih razmer. Odhodki za nakup 
nepremičnin so predvideni v višini 250.000 EUR. 
 
Svetniki o predlaganem načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem niso razpravljali, zato je 
župan predlagal, da sprejmejo naslednji 
 
SKLEP: 
 
Sprejme se Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šenčur v letu 2021. 
 
Glasovalo je 13 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  
 
 

 
 
 

Ad.8 
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Tudi prvo branje Odloka o proračunu Občine Šenčur za leto 2021 je obrazložila računovodkinja 
Občine ga. Trelc in povedala, da je splošni del proračuna sestavljen v skladu z določili Zakona 
o javnih financah (v nadaljevanju ZJF). Ta v svojem 10. členu določa, da splošni del sestavljajo 
skupna bilanca prihodkov in odhodkov, račun finančnih terjatev in naložb ter račun 
financiranja.   
Pri pripravi proračuna za leto 2021 je upoštevana povprečnina v višini 588,30 EUR, ki je 
predlagana v predlogu zakona, ki ureja izvrševanje proračuna države za leti 2020 in 2021 
(ZIPRS2021).  
V bilanci prihodkov in odhodkov načrtujemo za leto 2021 7.384.721 EUR javno finančnih 
prihodkov. V primerjavi z realizacijo za leto 2019 so se prihodki znižali za 10,91%, ter v 
primerjavi z osnutkom proračuna za leto 2020 so se prihodki znižali za 46,64%. Zmanjšanje 
prihodkov načrtujemo na nedavčnih, kapitalskih in transfernih prihodkih. 
V bilanci prihodkov in odhodkov za leto 2021 načrtujemo 8.865.517 EUR odhodkov. V 
primerjavi z oceno realizacije odhodkov za leto 2019 so se odhodki znižali za 10,13%, v 
primerjavi z osnutkom proračuna za leto 2020, pa so se odhodki znižali za 38,40%.  
V bilanci imamo za leto 2021 planirano tudi zadolževanje v višini 1.650.000 EUR. Za leto 2021 
imamo planirano tudi odplačilo dolga v višini 204.717 EUR.  
 
Predlog Odloka o proračunu občine Šenčur za leto 2021 bomo dali v 30 dnevno javno razpravo 
in v tem času lahko vsi zainteresirani vpogledajo v predlog proračuna in županu posredujejo 
svoje predloge in pripombe v pisni obliki do 13.12.2019. 
 
Dodatno je g. Puhar obrazložil še investicije za leto 2021, največji  poudarek je dal na celotno 
komunalno opremljenost in izgradnjo kanalizacije v naseljih Voklo in Prebačevo ter dokončanju 
le te v letu 2022. 
 
 
O prvem branju predloga proračuna za leto 2021 so razpravljali svetniki g. Štrajhar, g. Kristanc, 
g. Perič Močnik in g. Grašič, nato je župan v potrditev predlagal naslednja  
 
DVA SKLEPA: 
 
 
1. Sprejme se predlog Odloka o proračunu občine Šenčur za leto 2021 – prva obravnava, s 

priloženimi prilogami. 

 

Glasovalo je 12 svetnikov. ZA je glasovalo 10 svetnikov. 2 svetnika sta glasovala PROTI. 

Sklep JE BIL sprejet. 

 

2. Predlog odloka o proračunu občine Šenčur za leto 2021 se daje v 30 dnevno javno 

     razpravo, ki začne teči s 13.11.2019 in traja do vključno 13.12.2019. 

 

Glasovalo je 12 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  

 

 

 

 

Ad.9 
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Predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini Šenčur-prva obravnava 

je obrazložil strokovni sodelavec Občine, g. Puhar in povedal, da so bile  zadnje vsebinske 

spremembe in dopolnitve odloka v letu 2016, ko so se spremenili 8., 10., 15., 20., 23. in 24. 

člen odloka. Ker je ustavno sodišče, po presoji Zakona o davku na nepremičnine, ponovno 

uvedlo odmero nadomestila, ob tem pa nimamo informacij, kdaj naj bi stopil v veljavo novi 

Zakon o davku na nepremičnine predlagamo, da se zaradi spodaj navedenega razloga 

sprejeme nov odlok. 

S sprejetjem novega odloka bi upoštevali spremembe pri razvoju infrastrukture na južnem delu 
občine (Trboje, Voglje in Žerjavka), saj ni več potrebe po razlikovanju med območji na 
severnem in južnem delu občine, kjer je že zgrajena vsa komunalna infrastruktura. 
Glede na navedeno predlagamo spremembo 8. člena odloka in sicer: 
 

➢ v 8. členu odloka predlagamo, da se stavbna zemljišča v naseljih, ki so razdeljena na tri 
območja, prerazporedijo, v skladu z izgrajeno infrastrukturo: 

 
»Glede na lego se stavbna zemljišča razdelijo na tri območja: 
Prvo območje obsega naselji: Šenčur in Srednja vas. 
Drugo območje obsega naselja: Hotemaže, Luže, Milje, Olševek, Visoko, Trboje, Voglje in 
Žerjavka. 
Tretje območje obsega naselji: Prebačevo, Voklo in druga območja, ki izpolnjujejo pogoje iz 5. 
člena odloka.« 
 
Sprememba odloka bo imela pozitiven vpliv na povečanje prihodkov iz naslova NUSZ. 
 
V krajši razpravi je bilo svetnikoma g. Štrajharju in g. Grašiču odgovorjeno na vprašanja, nato 
je župan predlagal, da svetniki potrdijo naslednji 
 
SKLEP: 
 
Sprejme se Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini Šenčur- prva 
obravnava. 
 
Glasovalo je 11 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  
 
 

Ad.10 
 

Tekoče aktivnosti v občini Šenčur je predstavil g. Puhar in povedal: 

- Dela pri Blagnetovi hiši še vedno mirujejo. Še čakamo, da bo Zavod za varstvo kulturne 
dediščine spremenil svoje pogoje, da bomo objekt lahko v celoti porušili, spremenili projekt 
in posledično tudi gradbeno dovoljenje.  

- Občinska uprava je pripravljala osnutke proračunov za prihodnje dve leti.  
- Investicije za tekoče leto so zaključene. Nekje so izvajalci zamujali z deli, zamujajo tudi z 

obračuni in primopredajami. Določene investicije verjetno ne bodo plačane, zato jih bomo 
morali uvrščati in sredstva  prenašati v proračun za prihodnje leto. Sicer pa je na terenu vse 
izvedeno.  

- Jutri, 14.11.2019 bo podjetje Hofer odprlo svoj nov trgovski center v Šenčurju. Občina je na 
tem območju zgradila krožno križišče. Novo krožišče bo enako tistemu, ki je bilo pred leti 
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že zgrajeno za poslovno cono. Občina ima za izvedbo take prometne rešitve soglasje 
državne Direkcije za infrastrukturo, ne pa tudi sofinanciranja. Naložbo v celoti pokrije 
Občina, vrednost pogodbe s cesto pa je tristo tisoč evrov. Investitor podjetje Hofer d.o.o. 
je poskrbelo za prestavitev fekalne kanalizacije in drugih vodov. Občina je svoj del 
obveznosti v celoti izpolnila. 

Ad.11 

Pobud in vprašanj ni bilo. 

Ad.12 

Razno 

Župan je svetnike informiral, da bo naslednja seja 20.12.2019. 

 

Vsem prisotnim se je zahvalil za udeležbo, svetnikom tudi za konstruktivnost in sodelovanje 
in sejo zaključil ob 19.55 uri. 

 

 

 

 

Zapisala:      

Damjana Kastelic      

 

 

 

 

                                                                Župan:      

                                                                        Ciril Kozjek        

 

 

 

 

Priloga zapisnika: / 


